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                  Kołobrzeg, dnia 4 marca 2022 r. 

BRM. 0002.48.2022.K 

Protokół Nr 48/2022 

z XLVIII sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta 

Kołobrzeg w dniu 4 marca 2022 r. o godz. 9:00.  

 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 
odległość (zdalny tryb obradowania). Obrady rozpoczęto 4 marca 2022  
o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:42 tego samego dnia 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady – Pana radnego Bogdana Błaszczyka 

na wniosek Prezydenta Miasta Kołobrzeg na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy  

z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2021 r. poz. 1372 z późn.zm.),  

16 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg (Dz. Urz. Woj. zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537 

oraz z 2022 r. poz. 498), w związku z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r.  

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U. z 2021 r. poz. 2095 z późn.zm.). Do zawiadomienia o zwołaniu sesji 

został dołączony wniosek Prezydenta Miasta o zwołanie sesji wraz z porządkiem obrad 

zaproponowanym przez wnioskodawcę oraz projektem uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla „Podczele II” dla części 

działek nr 4/56 i 4/233 położonych w obrębie 8 miasta Kołobrzeg. 

Porządek obrad zaproponowany przez Prezydent Miasta: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego osiedla „Podczele II” dla części działek nr 4/56 i 4/233 położonych  

w obrębie 8 miasta Kołobrzeg. 

4. Zamknięcie sesji. 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Bogdan Błaszczyk 

otworzył XLVIII sesję Rady Miasta Kołobrzeg zwołaną na wniosek Prezydent Miasta 

Kołobrzeg. 

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 

Punkt 2 – Stwierdzenie quorum: 

Przewodniczący stwierdził, że w obradach sesji uczestniczą: 

1. Radny Kamil Barwinek 

2. Radny Maciej Bejnarowicz 
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3. Radny Bartosz Bieńkowski 

4. Radny Bogdan Błaszczyk 

5. Radna Renata Brączyk 

6. Radny Artur Dąbkowski 

7. Radna Małgorzata Grotto 

8. Radny Adam Hok 

9. Radny Jacek Kalinowski 

10. Radny Przemysław Kiełkowski 

11. Radny Wiesław Parus 

12. Radny Krzysztof Plewko 

13. Radny Bogusław Połowniak 

14. Radny Piotr Rzepka 

15. Radna Karolina Szarłata – Woźniak 

16. Radna Danuta Wilk 

17. Radny Jacek Woźniak 

18. Radny Dariusz Zawadzki 

19. Rada Izabela Zielińska 

20. Radny Łukasz Zięba  

Radny nieobecny usprawiedliwiony Zbigniew Malinowski. 

Przewodniczący stwierdził, że jest to wymagające quorum, by obrady były ważne.  

Przewodniczący Rady powitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta 

Przewodniczący przywitał wszystkich uczestniczących w sesji i oglądających transmisję  

z obrad sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że do zmiany porządku obrad sesji zwołanej 
na wniosek, wymagana jest bezwzględna większość ustawowego składu Rady, czyli 11 
głosów za i dodatkowo jeszcze jest wymagana zgoda wnioskodawcy. 
 
W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pani radna Izabela Zielińska, która złożyła wniosek o zmianę porządku obrad 

poprzez wprowadzenie do niego punktu wolne wnioski i informacje 
 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przekazała informacje dotyczące 

pomocy udzielanej przez miasto uchodźcom z Ukrainy. 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
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 Pani radna Izabela Zielińska wycofała wniosek o zmianę porządku obrad 
 Pan radny Wiesław Parus 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad porządkiem obrad. Dyskusja została utrwalona i zarejestrowana na urządzeniu 

rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego osiedla „Podczele II” dla części działek nr 4/56 i 4/233 położonych  
w obrębie 8 miasta Kołobrzeg 
 
Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek.  

2. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 

przyjęciem projektu uchwały. 

 

2. Stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  

w glosowaniu.  

 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 

Woźniak- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad głos zabierali: 
 Pan radny Artur Dąbkowski 
 Pan radny Jacek Woźniak 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia 

Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na 

urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 

elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 



4 
 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla „Podczele II” dla części 
działek nr 4/56 i 4/233 położonych w obrębie 8 miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Bogusław Połowniak, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 
Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (1) 
Zbigniew Malinowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLVIII/691/22 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego osiedla „Podczele II” dla części działek nr 4/56 i 4/233 położonych  
w obrębie 8 miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 4 – zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XLVIII sesję 

Rady Miasta Kołobrzeg zwołaną na wniosek Prezydenta Miasta, która odbyła się w zdalnym 

trybie obradowania. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Bogdan Błaszczyk 

 

Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 


